



STYRELSEMÖTE 2019-08-27

Protokoll nr. 4

**Närvarande:**

Olof Persson, ordförande/sekreterare  
Klas-Göran Gidlöv  
Anders Collin  
Jonas Svedlund  
Joakim Granholm

**Ej närvarande:**

Hans Ackered

**§ 1 Mötets öppnande.**

Ordförande Olof Persson hälsar samtliga välkomna och förklarar mötet öppnat.

**§ 2 Godkännande av dagordning.**

Dagordning föredras.

**Styrelsen beslutar**

att godkänna dagordningen med tillägg under §§ 11, punkter under övriga frågor.

**§ 3 Föregående mötesprotokoll.**

Protokoll från föregående möte föredras.

**Styrelsen beslutar**

att godkänna protokoll från föregående möte samt att lägga det till handlingarna.

**§ 4 Styrelsens sammansättning.**

**4.1** Frågan om extra medlemsmöte lyfts med anledning av att styrelsen består av för få personer i dagsläget.

**Styrelsen beslutar**

att kontakta valberedningen angående behovet att få nya ledamöter till styrelsen.



#### **STYRELSEMÖTE 2019-08-27**

#### **Protokoll nr. 4**

att Joakim sätter samman en skrivelse som beskriver styrelsens situation samt behovet av nya ledamöter och att denna förmedlas genom föreningens kanaler på hemsidan, Facebook samt via mail.

att det preliminära medlemsmötet förläggs till den 19 oktober 2019, vecka 42.

**4.2 Ny sekreterare** En ny sekreterare behöver bestämmas då Klas-Göran kommer att flytta och därmed inte kommer att kunna fortsätta sin roll i styrelsen från och med detta möte.

#### **Styrelsen beslutar**

att Olof är sekreterare under två möten.

att föreningens adress tills vidare ställs till c.o. Joakim Granholm.

#### **§ 5 Fågelskydd.**

Spång och gångstig i Västerstadsviken diskuteras och föreningens eventuella bidrag till renoveringen av dessa diskuteras. Länsstyrelsen förvaltar området.

#### **Styrelsen beslutar**

att föreningen kan bidra med 10 000 kronor till renoveringen.

#### **§ 6 ÖOF:s hemsida.**

Det konstateras att styrelseprotokoll saknas på hemsidan.

#### **Styrelsen beslutar**

att Joakim kontrollerar med Andreas och ser till att de saknade protokollen publiceras på hemsidan.

#### **§ 7 Calidris lägesrapport**

Joakim rapporterar att arbetet med nästa nummer ännu ej påbörjats. Det föreslås att det ska innehålla en rapport om kräftracet och Jonas ombeskriva en rapport från dennes lag i tävlingen. Numret brukar även innehålla fågelstationsrapporten från Ottenby.

#### **Styrelsen beslutar**



**STYRELSEMÖTE 2019-08-27**

**Protokoll nr. 4**

att lägga informationen till handlingarna.

**Styrelsen beslutar**

att så skall ske.

### **§ 8 Henrik Lind – Fondering av medel**

Diskussion angående fondering av medel efter information från Henrik Lind.

**Styrelsen beslutar**

att Olof kontrollerar med andra fonder och letar exempel på formuleringar. Detta ska resultera i ett förslag på en text som bestämmer fondens/fondernas syfte. Detta skall ske innan 19 oktober 2019.

att en grupp för utvärdering av inkomna ansökningar ska finnas. Förslag på namn diskuterades under mötet men får beslutas vid senare möten och efter kontakt med betänkta personer.

### **§ 9 Kedjan**

Information om Kedjan diskuteras vidare. Vid ett eventuellt medlemsmöte ska eventuellt förslag på stadgeändringar finnas och i annat fall till årsmötet.

**Styrelsen beslutar**

att Joakim trycker på om information om Kedjan från Birdlife Sverige.

### **§ 10 Inkommen post/mail**

Ingen inkommen post/mail.

### **§ 11 Övriga frågor**

**11.1** Material för försäljning diskuteras. T-shirt med logga på fram/baksidan och med ängshöksmotiv diskuteras. Detta bör kontrolleras med Peter Norell, försäljningsansvarig. Pengarna från försäljningen bör gå direkt till ängshökens skydd och bevarande på Öland.



**STYRELSEMÖTE 2019-08-27**

**Protokoll nr. 4**

Behov finns av nya underlägg, brickor med nya motiv.

**Styrelsen beslutar**

att diskussion i frågan ska tas med Peter Norell.

**11.2 Club 300's DNA-sekvensering av azurmesar**

Förslag från Anders om att föreningen ska sponsra projektet med medel. Diskussion om detta ligger inom föreningens syfte.

**Styrelsen beslutar**

att Anders kontaktar projektgruppen och ber om information och om förhoppningen att projektet ska kunna genomföras fortfarande finns.

**§ 12 Kommande styrelsemöten**

**Styrelsen beslutar**

att hålla nästa styrelsemöte 18 september 18:00.

**§ 13 Mötets avslutande**

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

I och med detta styrelsemöte tackar Klas-Göran Gidlöv för sin tid i styrelsen då han flyttar från Öland inom kort. Styrelsen tackar å föreningens vägnar Klas-Göran för en trogen tjänst, en trevlig samvaro och ett väl genomfört arbete och önskar honom en lyckad flytt.

Olof Persson, ordförande och sekreterare